
 

 

21 maart 2022 
Verslag Jaarvergadering KNNV Breda met een lezing door Aat Rietveld over Biodiversiteit 
 

Locatie  : De Wegwijzer, Breda 

Aanwezig: Egbert Veen, Kees van der Krift, Jan Woolderink, Rico Bongaarts, Wiet Kerkhoven, Erik van 
der Hoeven, Afra Sonneveld, Pauline van der Stoel, Jacques Rovers, Erik-Jan Beenackers, Ria Voermans, 
Aad van Diemen, Aat Rietveld, Fons Hoebink. 

Afwezig met kennisgeving: Alex Zuijdervliet, Frans Engels, Charles Schills, Eus Manz, John Vegt, 
Henriette Huygens 

Deel 1: Algemene ledenvergadering 

Agenda 
1. Opening door de voorzitter Egbert Veen 

a. Egbert opent de vergadering en concludeert dat de opkomst helaas laag is. 

b. Later in der vergadering wordt besproken om de volgende jaarvergadering digitaal te 

doen en een andere avond te kiezen voor een lezing. 

 
2. Vaststellen notulen van de jaarvergadering 2022, gepubliceerd op de website  

a. De notulen worden vastgesteld en goedgekeurd. 
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 
a. Naamsverandering KNNV: Stemming, doorgeven aan Landelijke VV 

- Rico Bongaarts geeft een overzicht van het communicatie en participatieplan 

van het hoofdbestuur met de media aandacht die de KNNV wil bereiken. 

- In het communicatie en participatieplan van het hoofdbestuur, besproken in 

de Beleidsraad,  is ter sprake gekomen dat in de afkorting van de KKNV het 

woord “historische” niet meer op zijn plaats is. Voorstel van het hoofdbestuur 

is om de naam aan te passen naar: Koninklijke Nederlandse Natuur 

Vereniging. Hierdoor wordt meer duidelijkheid geschapen en hoeven er geen 

grote veranderingen plaats te vinden (logo, briefpapier etc.).  In de 

aanpassingen bij de notaris worden dan direct de WBTR veranderingen 

meegenomen. 

- Na bespreking is de vergadering op zich akkoord maar het voorstel om 

“Koninklijk” weg te laten wordt geprefereerd. Dit wordt aan het hoofdbestuur 

doorgegeven. De NNV heeft de voorkeur, ook al moeten daarvoor meerdere 

wijzigingen worden gedaan. Tevens geeft de vergadering aan dat de naam van 

de afdeling “Natuurlijk de Baronie” kan worden na de aanpassing. 

 
b. Natuurplein: Status 

- Jan Woolderink geeft een overzicht van de zaken die nu in Natuurplein spelen. 

Donderdag 23 maart is de jaarvergadering waarop de huidige stand van zaken 

wordt besproken, inclusief de status van de werkgroep Leefomgeving. Een 

update volgt. 



 

 

 
c. In memoriam: Jaap Wijsmuller. 

- Jan Woolderink geeft een overzicht van de activiteiten van Jaap voor de KNNV. 

Hij is voorzitter geweest van 1979 tot 2002.De uitvaart heeft op 21 maart 

plaatsgevonden. 

 
4. Verslagen over 2022: 

a. jaarverslag 2022 van de secretaris 

- Jacques Rovers heeft vragen over het aantal leden wat omlaag is gegaan. De 

ledenadministratie was in 2021 niet op orde. Deze is door Rico Bongaarts 

overgenomen en samen met de nieuwe penningmeester gecontroleerd. Dit 

heeft geresulteerd in 2 royementen. Daarnaast zijn er 3 leden overleden, 

enkele hebben opgezegd,  zijn verhuisd of naar een andere afdeling gegaan. 

De financiele en ledenadministratie zijn nu op orde. 

- Het verslag is goedgekeurd met de aanpassing van de toevoeging Themadagen 

plantenwerkgroep. 

b. jaarverslagen van de werkgroepen 

- Goedgekeurd na toevoeging van het verslag van de insectenwerkgroep. 

c. financieel verslag van de penningmeester 

- De penningmeester geeft een overzicht van de balans en gecorrigeerde 

begroting 2022. Hij heeft alle rekeningen en posten op orde gebracht. Samen 

met de secretaris de contributies van 2021 en 2022 op orde gebracht.  

- Het bedrag van het boekenfonds moet worden aangepast. He beheer hierover 

moet worden gedaan door de besturen van KNNV en IVN gezamenlijk. 

- Het financieel verslag wordt nog verduidelijkt en goedgekeurd. 

d. verslag van de kascommissie over de jaarstukken 2022 

- De kascommissie heeft nog twee adviezen in hun verslag opgenomen. Naar 

aanleiding daarvan wordt besloten een inventaris lijst op te maken van 

goederen van de KNNV. Het advies de kosten van de huur voor ruimtes op te 

nemen bij de werkgroepen wordt gevolgd in 2023 maar is voor 2022 niet meer 

te herleiden. 

 
5. Goedkeuring van de jaarstukken van 2022 en decharge van de penningmeester  

 
a. De vergadering verleend decharge aan het bestuur. 

 
 
 
 



 

 

6. 2023: 
a. begroting 2023 

- Er wordt besloten de kosten voor de website “Stadsplanten” nog twee jaar te 

verlengen en in daarna wellicht in de eigen site op te nemen. 

- Jacques Rovers vraagt waar het geld van de cursussen naar toe gaat; de 

werkgroepen of de algemene pot. De penningmeester geef taan dat het bij de 

werkgroepen blijft. 

b. benoeming leden kascommissie 

- Wiet Kerkhoven heeft twee jaar de kascommissie gedaan waarvoor hij 

bedankt wordt. 

- Pauline van der Stoel blijft in de kascommissie en Aat Rietveld sluit daarbij 

aan. 

c. benoeming vertegenwoordigers in Gewestelijke Raad,  

 Vertegenwoordigende Vergadering(en) en Beleidsraad KNNV 

- Rico Bongaarts blijft vertegenwoordiger. 

d. programma 2023 

- Een overzicht van de activiteiten staat op de website en wordt actueel 

gehouden. Daarnaast Er staan 2 cursussen en 3 lezing op het programma, 

zodra de data bekend zijn worden deze aan de leden doorgegeven. 

- Rico gaat aan Liesbeth van der Sluijs vragen om het beheer van ons Facebook 

en Instagram account over te nemen. 

 
7. Rondvraag: er zijn geen vragen. 

 
8. Sluiting 

 
PAUZE 
 

Deel 2, aanvang 21.00 uur: 

 

Lezing over Biodiversiteit door Aat Rietveld 

Aat geeft een interessante lezing over de mogelijkheden en activiteiten, met name in het kader van 
“Breda, Stad in een Park” en de rol die wij als KNNV met onze kennis kunnen ondersteunen. 

De presentatie zal naar de leden worden gestuurd. 

 

Opmerking: Het verslag en de definitieve stukken staan op de website: 
https://breda.knnv.nl/jaarvergadering-2023/ 

 

 

https://breda.knnv.nl/jaarvergadering-2023/

